

Security Classification:
Information Level:



tk MS Doc. no.: _____
Revision: _____

Security Classification:
Information Level:

	Name	Department	Date
issued:	_____	_____	_____
checked:	_____	_____	_____
approved:	_____	_____	_____

Company / Firma			
System			
Yard No. / Baunummer		Order No. / Bestell.Nr.	
Building group No. / Baugruppe-Nr.		Reference or type of device / Gerätereferenz	
Reference of software / Softwarerefer- enz			
Software re- lease		Date of release / Veröffentli- chungsdatum	
Anti AV tool (incl. version)		Pattern release date / Veröf- fentlichungs- datum der Scan Signatur	
Hashsum software (from SW development)/ Hashsumme Software (aus SW-Entwicklung) (in case of multiple files use additional sheet/ bei mehreren Dateien bitte weiteres Blatt verwenden)		(Shall be calculated as sha2 256)	

☐ We hereby confirm that above listed software for usage in this contract has successfully passed the software check and no malicious code was detected by the above mentioned check tool.

Wir bestätigen, dass die oben genannte Software erfolgreich getestet wurde und bei der entsprechenden Überprüfung keinerlei Schadsoftware festgestellt werden konnte.

☐ We hereby confirm that above listed software in the frame of this contract is free from unauthorized code. Because of the lack of a suitable anti-malware tool for [name of Code; e.g. Motorola-DSP-Code], it is not possible to provide a scan report, but based on our quality management we can assure that the software is installed and implemented as it was intended and without any malicious modifications.

Hiermit bestätigen wir, dass die oben gelistete Software im Rahmen dieses Vertrages frei von unautorisiertem Code ist. Bedingt durch die Nicht-Verfügbarkeit eines Anti-Malware Tools [name of Code; e.g. Motorola-DSP-Code], ist es nicht möglich, einen Scan-Bericht zu liefern. Auf Grund unseres Qualitäts-Managements im Bereich der SW-Entwicklung können wir versichern, dass die Software wie entwickelt und geplant eingesetzt wird und keinen Schadcode enthält.

Place, Date, Time

Name and title

Signature

Attachments:

Yes Media with definition files and scan report of
No

Software Delivery

Doc. - No.:

Revision: